
   Jag heter Pontus Rehn och kommer ifrån Edsbyn. Jag gick på 
International Baccalaureate på Torsbergsgymnasiet i Bollnäs mellan 
2007 och 2010. Jag valde IB för att jag länge hade haft lösa idéer om att 
studera utomlands och för att jag hade hört att det var en hård 
utbildning.  

   Nu studerar jag till Civilingenjör i Teknisk Fysik och Elektroteknik 
vid Linköpings Universitet och känner att jag fått med mig viktiga saker 
från IB som studietekniken och hantering av hårda deadlines. Specifikt 
så har jag stor användning av det jag lärde mig om 
labbrapportsskrivande och även lärdomarna från ToK. 

   ToK skulle jag även säga är det ämne som - oavsett vad man gör 
efter IB - kommer ha varit värdefullt. Sättet att tänka som man lär sig är 
användbart vad man än jobbar med, källkritik och kritiskt tänkande kan 
man väl aldrig få nog av? 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